
Zápis ze zasedání výboru expy sekce konaného dne 22.4.2025 v 20 h  
 
Přítomni: Hana Brožová, Ondřej Fiala, Petra Havránková 
 
Omluveni: Martin Nevrlý, Marek Baláž 
 

1. Ustanoven příští termín zasedání výboru 27.5.2025 v 20 hodin 
 

2. Hanka B. rozeslala koncept návrhu vzniku spastických center nižšího typu – materiál 
má nyní k prostudování Robert Jech, zatím se k tomu nedostal. Snad do konce dubna. 
Poté bude Výbor znovu urgovat. Bude urgovat Hana Brožová. 
 

3. Termín 2. Expy sjezdu v Litomyšli (15.-17.10.2025) je rezervován. Předběžný program 
je připraven – probrán na dnešním výboru, Hana Brožová rozešle členům výborů, po 
odsouhlasení předá Hana Brožová k rozeslání TA servisu.  Dále poprosíme TA servis o 
rozeslání požadavku na témata panel boardu – od účastníků. Hanka Brožová osloví 
Terezu Serranovou stran plánovaného bloku funkčních poruch. Hanka Brožová osloví 
Marka Baláže stran event. Příspěvku do fyzioterapeutického bloku z brněnské kliniky. 
Dále Hanka osloví Jiřího Klempíře stran genetické prezentace – zařadit do výzkumného 
bloku a dále osloví Jana Rotha stran bloku tardivních syndromů – optimálně výukový 
blok ČSNS. Martin Nevrlý bude osloven stran doplnění expertů do panel boardu. 
 

4. Do expy sekce byli přijati tito lékaři: MUDr. Lukáš Kunc, MUDr. Anna Bryčková, MUDr. 
Martin Nezval, MUDr. Jan Mikulenka a MUDr. Helena Slívová 
 

5. Petra Havránková informuje o schválení dvou nových kódů zdravotních výkonů – 
unilaterální aplikace botulotoxinu obličejových svalů a distanční kontrola pacienta 
s Parkinsonovou nemocí léčeného pumpovými systémy. Kódy jsou zařazeny do návrhu 
vyhlášky a měly by vejít v platnost od 1.1.2026 
 

6. Hanka Brožová informuje o dostupnosti Propranololu SR – informace bude vyvěšena 
na stránkách expy sekce.  
 

7. Hanka B. je pozvána na zasedání velkého výboru společnosti v květnu 2025 – bude 
referovat výše uvedené body.  
 

8. Hanka Brožová oslovila paní Janůrkovou ohledně plánovaných voleb do Expy sekce na 
podzim 2025. Je plánováno rozšíření počtu členů výboru – z hlediska výboru optimálně 
na sedm.  
 
 

 
 
 


